
Jegyzőkönvv

Készült: Szigetbecsei I(özös ÖnkormányzatiHivatalban a 2}I5.június 23-ántar1ott képviselő-
testületi ülésről.

Jelen vannak: Takács András polgármester
Riedl Béla alpolgármester
Borbély Mária, Dr. CsemyiZsuzsanna, Sósné Michélisz Edina, Csoba Attiláné'
Keszthelyi LászIő képviselők

Tanácskozási j o ggal r észt v ett:
Jancsó Emőke jegyző
Lemer Mária Szigetbecsei Német Nemzetiségi Önkormányzat elnöke
Mé száro sn é Zele Kri sztina S zi getbec se Tóp ar1i o vo da intézményv ezetőj e

Jegyzőkönyvvezetőz Szabó Anikó ig. foelőadó

Takács András polgármester köszönti az ülés résztvevőit , az ulést megnyitj a. Megállapítj a, hogy a 7
fős testületbol jelen van 7 fó, így azhatározatképes.

A polgármester javaslatot tesz a jegyzőkönyv hitelesítőkre:
- KeszthelyiLász|ő
- Riedl Béla képviselők személyére.

A képviselő-testület 7 igenszavazattal, nem szavazat és tartózkodás nélkülelfogadta Takács András
polgármester jegyzőkönyv hitelesítőkre tett j avaslatát.

Takács András polgármester: A meghívóban szereplő napirenden kívül van-e javaslat további
napirendre?
Amennyiben nincs, a következő napirendi pontokat javaslom elfogadásra.

I.) 2015. évi falunap szervezése.
Előterjesztő: Takács András polgármester

Csoba Attiláné képviselő

2.) ,,André Kertész Alapítvány'' nevének módosítása.
Előterj esztő: Takács András polgármester

3.) A köztisztaságről és a szervezettköztisztasági közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szóló
14l20I1. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előterjesztő: Jancsó Emőke jegyző

4.) A települési támogatás megállapításiínak' kifizetésének, folyósításának, valamint felhasználása
ellenőrzésének szabályairól szóló 3l20I5. (II.26.) önkormányzati rendelet módosítása.
Előterjesztő: Jancsó Emőke jegyző

5.) Egyebek.
a) Kun Ferenc szigetbecsei lakos levelének ismertetése.
b),'I(ö zművelő dés i érdekeltsé gnövelő támo gatás " pá|y ázat.
c) Óvoda Alapító okiratának módosítása.
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d) ifi' Feigl Gáspár szigetbecsei lakos kérelme.
e) Táj ékoztatások, kérdé sek, hozzászőlások, j avaslatok.

1. napÍrend:
2015. évi Falunap szervezése.
Csoba Attiláné kérlviselő: Tájékoztatom a Képviselő-testületet, hogy a falunapi pályázatunkkal
kapcsolatban azt az információt kaptuk, hogy egyenlőre várólistára kerültünk fonáshiány miatt.

Sajnos ezek után nem sok reményt látok arra, hogy nyerjünk apá|yázaton.
Javaslom cé|ozzuk meg a lakosságot, vállalkozókat és keressünk további támogatókat' hogy a

falunapi ki adások fedezetér e a p énzt ö s sze szedj ük.
Az e|őző testületi üléshez képest az eddig összeállított program nem sokat változott.
A jelenleg összeállított program a következő:

13:00-tó1 Zenebarátok Köre előadása (kb. 30 perc)
Szigetbecse tehetségeinek fellépése: óvodások, iskolások, nyugdíj asok

15:00tól gyerekeknek bohóc show (50-60 perc)
16:00-tól táncosok (még meg kell beszélni)
17:30-tól Huppy Gang együttes
1 8 :00-tól főzőverseny eredmény hirdetése
18:3O-tól Janicsák Veca fellépése
i9:00-től tombola huzás

ének, néptánc' vagy társastánc
21:00-től Lagzi Lajcsi fellépése (50 perc)
22:00-tól túzijáték
Tuzijátékután Diszkő 02 őtáig.

Beszéltem Schwarczenberger Imrével, aki az előző falunapokon a zenét szolgáltatta. Idén déltől
hajnali kettőig 150.000 Ft-ért vállalná a zeneszolgáltatást. ő horza a szükséges felszereléseket,
nekünk a sátrat, 2 aszta|t, valamint a biztonsági embereket kell biztosítani. Az árajánlatot napokon
belül eljuttat1ahozzám. oszintén mondom, hogy Én egy kicsit sokallom a 150.000 Ft-ot, de azt
rnondj ák ez r eális összeg.

Jancsó Emőke iegYző: Ezvalőban nem sok, máshol is ennyit kérnek.

Csoba Attiláné képviselő: Rengeteg olyan feladat van, amit a falunapig meg kell oldanunk. Meg
kell rendelni a sátrakat, WC-t. Sörpadokat, asztalokat kell bérelni, meg kell vásárolni a tombola
tárgyakat. A villanyszerelést meg kell oldani, a biztonsági őröket, polgárőröket fel kell kérni' hogy a
falunap ideje alatt a rendfenntartásról gondoskodjanak.

Lumei Sándorné Közalapítvánv elnöke: A sátor és a mobilvécék megvásárlását vállalonr' eddig
is mindig én rendeztem.
Felhívom a képviselő-testület f,rgyelmét, hogy amennyiben akarják az ővoda pedagógusokkal is
beszélni kell, hogy vállalják-e a kézműves foglalkozások megszervezését, arcfestést, stb.

Csoba Attiláné kénviselő: Köszönjük a figyelemfelhívást, majd beszélek az óvó nénikkel.
Felkérem a Polgármesteri Hivatalt, hogy készítsenek támogatói jegyeket, és keressék meg egy
levéllel a vállalkozókat, hogy amennyiben tudják' támogassák a Falunapot.



2. napirend:
..André Kertész Alapítvány'' nevének módosítása.
Takács András polgármester: Tisztelettel koszontöm Fejesné Schwarcz Erzsébetet' volt
képviselő-testületi tagot a mai testületi ülésünkön. Át is adom neki a szót, hogy ismertesse a
testülettel kérését.

Feiesné Schwarcz Erzsébet volt testületi tae: Tisztelettel köszöntöm a testületi ülés résztvevőit.
Biztos ismeri a képviselő-testület, az előző képviselő-testület azon szándékát, hogy alapítványt
kívánt létrehozni 

',André 
Kertész és Szigetbecse Alapítvány'' néven.

A cégbíróság az AIapítványt még a mai napig sem jegyezte be, de a napokban kaptunk egy felhívást
hiánypótlásra. A hianypótlásban kérteket sajnos nem tudjuk teljesíteni, mivel azt kérik' hogy
kiildjünk egy olyan hozzájárulást arról, hogy használhatjuk az André Kertész nevet.
André Kertész örökösök nélkül halt meg. Végrendelkezett ugyan' de a névhasználatáról nem.
Amirol nem rende|kezett, annak örököse New York Állam és a Francia Állam. Ezek után
esélytelen, hogy a hozzájárulást megkapjuk, ezért az Alapítványnak új nevet kellkitalálni.

Dr. Csernyi Zsuzsanna kérrviselő: Ha jól értem' akkor az Alapítvány nevében az ,,André
Kertész'' név nem szerepelhet.

Feiesné Schwarcz Erzsébet volt testüIeti tag: Az én javaslatom az Alapítvány új nevére:
Fotóművés zet és Szigetbecse.

Dr. Csernyi Zsuzsanna képviselő: Én a fotó szót elhagynám a névből' mert a Faluházígy nem fér
bele a tevékenységbe.

Lumei Sándorné úiságszerkesztő: Javaslom a Szigetbecse Kultúrájáért Alapítvány nevet
választani'

Takács András polgármester: Én egy kicsit egyszerűsítenék a javasolt néven és a Szigetbecse
Kulturál i s A|apítv ány elnevezé st j avas o lnám e lfo gadni.

Feiesné Schwarcz Erzsébet volt testüIeti tag: Nekem tetszik a javasolt elnevezés, ezért kétem a
testületet, hogy szavazzák meg.

Takács András polgármester:
szavazzon.

Aki egyetért a következő határozati javaslattal, azt kérem

Határozati javas|at:

A képviselő testület megerősíti az 55/2014. (VII. I4.) számu hatfuozatával hozott döntését
miszerint továbbiakban is alapítvány kíván létrehozni André Kertész hagyatékának kezelése' a
kiállításának otthont adó emlékház fenntartása és bővítése érdekében. A 2ol4.július 14. nap1án
kelt Alapító okirattal létrehozott André Kertész és Szigetbecse Alapítványnak a Budapest
Környéki Törvényszékhez benyújtott nyilvántartásba vételi kérelmének elutasítása .róté''
változat|an céllal,székhellyel, azonos kuratóriumi tisztségviselőkkel továbbá vá|tozatlan alapítványi
célra rendelt vagyonnal de Szigetbecse Kulturális Alapítvány néwel uj a|apítványt hoz létre és
kéri a bírósági nyilvántartásba vételt.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 201 5.június 30.
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A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagtra közül 7 fő részvételével, 7 igen
szavazattal' ellenszavazat és tartőzkodás nélkül hozta meg a kovetkező határozatát:

38/2015. ( VI. 23.) képviselő_testüIeti határozat:
A képviselő testület megerősíti az 5512014. (VII. 14.) száműhatározatával hozott
dontését, miszerint továbbiakban is alapítványt kíván létrehozni André Kertész
hagyatékának kezelése, a kiállításának otthont adó emlél<ház fenntartása és
bővítése érdekében. A 2014. július 14. napján kelt Alapító okirattal létrehozott
André Kertész és Szigetbecse Alapítványnak a Budapest Kömyéki
Törvényszékhez benyújtott nyilvántartásba vételi kérelmének elutasítása esetén
változatlan céllal'székhellyel, azonos kuratóriumi tisztségviselőkkel továbbá
váItozatlan alapítványi célra rendelt vagyonnal de Szigetbecse KulturáIis
Alapítvány néwel új alapítvrányt hoz létre és kéri a bírósági nyilvántartásba
vételt.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 2015.június 30.

3. napirend:
A kiiztisztaságról és a szervezett köztÍsztasáei közszoleáItatás kötelező igénvbevéte|éről szóló
1'412011. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosítása.
Jancsó Emőke iegvző: Elkészítettük a köztisztaságről és a szervezettköztisztasági közszolgáltatás
kötelező igénybevételéről sző|ő 1412011. (XII. 15.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló
rendelet tervezetet, amit a testület tagjainak megküldtünk.
A rendeletben a változások kerültek átdolgozásra, és a mai állapotoknak megfelelően lett
aktualizálva'

Takács András polgármester: Aki elfogadja a köztisztaságról és a szetvezett köztisztasági
közszolgáltatás kötelező igénybevételéről szőlő 14l201I. (XII. 15.) önkormányzati rendelót
mó do sításáró l szó 1ó rendelet tervezetet, azt kér em szav azzon.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagJa közül 7 fő részvételével, 7 igen
szavazattal, ellenszavazat és tartőzkodás nélkül hozta meg a kcivetkező rendeletét:

6/2915. (VI. 26.) önkormányzati rendelet:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő+"sttilet" a kciztisztaságről és a
szervezettköztisztaságikozszolgáltatás kötelező igénybevételéről szőIő I4l2OlI.
(XII. 15.) önkormányzati rendeletét a melléklet szerint módosítja.
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a rendeletet hirdesse ki.
Felelős: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző
HatárÍdő: 2015.június 26.



5

4. napirend:
A telepüIési támogatás megállaDításának. kifizetésének. folvósításának. valamint
felhasználása ellenőrzésének szabáIyairól szóló 3/2015. (II. 26.) önkormánvzati renclelet
módosítása.
Jancsó Emőke iegYző: Az e|őzó testületi ülésen szó esett anól, hogy a képviselő-testület szeretne
kamatmentes kölcsön formájában anyagi támogatást nyújtani a rászorulóknak. Mivel a szociális
rendeletünk szerint erre nincs lehetőség, ezértarendeletet ki kell egészíteni.
A kérésnek megfelelően a rendelet tervezetet elkészítettük, amit a képviselő-testület tagjainak
véleménye zés céljáből megküldtünk.
A rendelet tervezetbe azt is belevettük, hogy a pénzbeli ellátások igénylésére vonatkozó kérelmet az
7 " számí Íiig gelék szerinti nyomtatványokon kell benyúj tani.
Erre azért van szükség, mert a melléklet változtatásához testületi döntés kell, míg a fliggelékben
lévő nyomtatványok bármikor kicserélhetők.
Eddig a kérelem nyomtatvány mellékletben volt, most éppen esedékes a nyomtatvány cseréje, ezért
ez már fiiggelékbe kerülne.

Van-e kérdés, vagy javaslat a rendelet tervezettel kapcsolatban?

Takács András polgármester: Amennyiben nincs, a rendelet tervezetet javaslom elfogadni.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa koztil 7 fő részvételével' 7 igen
szavazattal' ellenszavazat és lartőzkodás nélkül hozta meg a következő rendeletét:

7/2015. (VI. 26.) önkormánvzati rendelet:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete a települési támogatás
megállapításának, kifizetésének, folyósításának, valamint felhasználása
ellenőrzésének szabályairól sző|ő 312015. (II. 26.) önkormányzati rendeletét a
melléklet szerint módosítja.
A képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a rendeletet hirdesse ki.
Felelős: Takács András polgármester, Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 2015.június 26.

5. napirend:
Egvebek.
a.) Kun Ferenc szigetbecsei lakos levelének ismertetése.
Takács András polgármester: Kun Ferenc szigetbecsei lakos levelet írt a képviselő-testületnek,
melyben kéri, hogy vizsgáljuk meg a Weisz János nevű szomszédja állattartási kcirülményeivel
kapcsolatos panasz bej elentéseit.
Atadom a szőt Jegyző Asszonynak, hogy tájékoztassa a képviselő-testületet az úggyel kapcsolatban
történt intézkedésekről.

Jancsó Emőke iegvző: Ennek az esetnek a kivizsgálása és megoldása nem a polgármester' vagy a
képviselő-testület hatásköréb e lrrrtozik. Évek óta folyik ez az úgy. A Pest Megyei Kormányhivatal
Ráckevei Járási Hivatal Járási Népegészségügyi Intézettel közcisen többször tartottunk ellenőrzést.
A hatósági állatorvos rendszeresen kijár Weiszékhez' és mindenki mindig mindent rendben talrált.
Kunék úgy költöztek az utcába, hogy ez az ál|apot _ á|lattartás - már fennállt.
Kun Ferencettájékoztattam, hogy forduljon a bírósághoz, de ezt valamiért nem teszi.
Weisz János már megépítette a zárt trágyatárolót - pedig nem volt köteles _ és mindent elkövet
annak érdekében, hogy a béke fennálljon, de a szomszédnak semmi nem felel meg.
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Csoba Attitáné képviselő: Én egy utcában lakom Kun Ferenccel és tanúsítani tudom, hogy a
trágyaszagot időnként lehet érezni, és a legyek száma sem kevés.

Jancsó Emőke iegvző: Úgy gondolom falun élünk, ha itt nem lehet állatot tartani, akkor lrol?

b.) ..Közművelődési érdekeltséenövelő támogatás'' pályázat.
Takács András rrolgármester: Lehetőség nyílt,,KözmrÍvelődési érdekeltségnövelő támogatásra''
pá|yázatot benyújtani. A pá|yázatot elektronikus úton a Magyar Államkincstar által üzemeltetett
elektronikus rendszeren keresztül, az erÍe a cé|ra kialakított páIyázati felületen 2015.június 29-ig
lehet rögzíteni"
A pályázat célja: központi költségvetési forrás biztosítása az onkormányzaÍi fenntartású vagy a
települési önkormányzattal kötött közművelődési megállapodás alapján működő közművelődési
intézmény vagy közösségi színtér műszaki technikai eszközállományának, berendezési tárgyainak
gy arapítására, épületének karbantartásár a, felúj ítására'
Nagyon szeretnénk a Művelődési Házban a hangosítást megoldani, ezért a szükséges
b erendezés eW e p á|y áznánk.
Holnapra megbeszéltem egy találkozőt Budai Gergővel, aki felméri, hogy a Művelődési Házba mit
javasol beszerezni a hangosítás megoldása végett és árajánlatot is tud adni.
ApáIyázati kiírás szerint apályázathoz I0 oÁ örcészt kell biztosítani az önkormányzatnak.

Dr. Csernvi Zsuzsanna képviselő: A pá|yázati kiírás szerint berendezési tárgyak gyarapítására is
van lehetőség. Nem lehetne sörpad gamitúrákr a is pály azni?

Jancsó Emőke iegvző: Úgy gondo|om ez is belefér apályázatba. Ha a testület úgy dönt, akkor
sörpadokra is pályázhatunk.

Takács András polgármester: Aki egyetért azza|, hogy pályázatot nyujtsunk be ,,közművelodési
érdekeltségntjvelő támogatásra'' és a pályázati önrészt is vállaljuk, azt kérem az a|ábbi határozaÍi
javaslatot fogadja el.

Határozati javaslat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testülete a kcjzművelődési
érdekeltségnövelő pályázat keretén belül a Petőfi Sándor Művelődési Ház
esetében 1.843.000 Ft összegű támogatás eléréséhez 184.000 Ft önerőt biztosít.
A pály ázat tár gy a: han go s ító e szközök é s sörpad garnitúrák be szerzé se.
A Képviselőtestület az önerőt a Szigetbecse Község Önkormányzat2OI5. évi
költségvetésének általános tartalékkeret terhére biztosítja.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 201 5.június 29.

A képviselő-testület a napirendi pontot megtárgyalta 7 tagsa közül 7 fő részvételével, 7 igen
szav azaÍtal' el l enszav a zat és tartőzko dás né l kül ho zta m e g a kö v etkez ő határ o zatát:

39/2015' ( VI. 23.) képviselő_testületi határozat:
Szigetbecse Község Önkormányzat Képviselő-testtitete a t<ozművelődési
érdekeltségnövelő pályázat keretén belül a Petőfi Sándor Művelődési Ház
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esetében 1.843.000 Ft összegű támogatás eléréséhez 184.000 Ft önerőt biztosít.
A pá|y ázat tár gy a: hango sító eszközök és sörpad garnitúrák be szerzése.
A Képviselő{estület az önerőt a Szigetbecse Község Önkormányzat2015. évi
költségvetésének általános tartalékkeret terhére biztosítja.
Felelős: Takács András polgármester

Jancsó Emőke jegyző
Határidő: 201 5.június 29.

c.) Óvoda Alarrító okiratának módosítása.
Takács András nolgármester: Mészárosné Ze|e Krisztina intézményvezetó, azzal a kéréssel
fordul a képviselő-testülethez, hogy vizsgálja felül a Szigetbecsei Tóparti Óvoda Intézményi
Alapító okirat módosításának szükségességét az alábbi pontokban:
8.1/ A kiiltségvetésÍ szerv alaptevékenysége az áI|amháztartási szakfeladatrend szerint:
85101 Sajátos nevelési igényű gyermekek óvodai nevelése, ellátása, amennyiben azok a többi
gyermekkel együtt nevelhetők' oktathatók: tanulásban akadályoztatott helyi lakos . ....

Javaslat: - a ,,helyi lakos'' kifejezés kivételét az Alapítő okiratból,
- a ,,mozgásszervi fejlődési zavartal küzdők'' felvételét az Alapítő okiratba.

Mészárosné Zele Krisztina intézménwezető: Első javaslatomat azzal indokolnám, hogy adódhat
olyan eset, amikor már intézményünkbe járó ráckevei gyermekről állapítja meg a területileg
illetékes Szakértői bizottság, hogy sajátos nevelési igényű.
Második javaslatom indoklása, hogy jelenleg is van mozgásszervi fogyatékossága miatt sajátos
nevelési igényű gyermekünk.
A sajátos nevelési igényű gyermekek vonatkozásában az Alapító okiratban azértke|I megneveznie
a fenntartónak az egyes típusokat, amiket el tudnak látni az intézményben, mert az A|apítő okirat
a|apján készül a működési engedély. A Magyar Államkincstár pedig csak abban áz esetben
biztosítja a fenntartó tészére a kiegészítő normatívát, ha a működési engedély tartalmazza az
ellátandó alaptípusokat is.

Takács András Dolgármester: Intézményvezető Asszony a testülethez intézett levelében a
maximál i s gyermeklét szám j o gszerűsé gének felülvizs gálatát i s kéri.

Mészároasné Zele Krisztina intézménwezető: A Szigetbecsei Tóparti Óvodában a megállapított
maximális gyermeklét szám 7 5 fó.
A nevelési-oktatási intézmények működéséről és a köznevelési intézmények névhasználatáról szóló
20l20l2. (VIII. 31.) EMMI rendelet 162. $ (7) bekezdése szerint az ővodai csoportszoba
alapterülete nem lehet kevesebb mint2,O mzffó.
Az Óvodai Törzskönyvben a csoportszobák alapterülete 27,60 m2; 40,32 m2; és 47,O4 m2.
Tehát elvileg összesen 58 fő lehetne az Alapító okiratban a maximális gyermeklétszám.

Jancsó Eryőke iewző: A kérést tudomásul vesszük, utána nézünk és amennyiben kell módosítani
fogiuk az ovoda Alapító okiratát.

d.) ifi. Feiel GásDár szieetbecsei lakos kérelme.
Takács András polgármester: Feigl Gáspár Ferenc Szigetbecse, Kiss u. 6. szám alatti lakos,
azzal a kéréssel fordult a képviselő-testülethez, hogy a Szigetbecse, Réti u. 9. szám alatti családi
házuk felújításához nyújtsunk 500.000 Ft anyagi támogatást kamatmentes kölcsön formájában'
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Jancsó Emőke iegYző: Szigetbecse Község Önkormányzatátak a helyi támogatásokról szóló
412000. (IV. 3.) számu önkormányzati rendelete alapján lakásfelújításra kamatmentes kölcsön nem
adható.
Javaslom Feigl Gáspár Ferencet tájékoztassuk, hogy a módosított teleptilési támogatás
megállapításának, kifizetésének, folyósításának, valamint felhasználása ellenőrzésének szabá|yairő|
szóló rendeletünk alapján a rendkívüli élethelyzet fennállása esetén azngyféI kérelmére a rendkívüli
települési támogatás pénzintézeti tevékenységnek nem minősülo kamatmentes kölcsön formájában
is nyújtható maximum 100.000 Ft-ig, amelyet legfeljebb 12 hónap alatt kell egyenlő részletekben
visszafizetni"

Lumei Sándorné úiságszerkesztő: 2015. július 1{ől ismét lehetőség nyílik a korábbi nevén

,,Szocpol támogatás'' igénybevételére.

Csoba Attiláné képviselő: Javaslom Feigl Gáspár Ferenc kérelmező kapjon tájékoztatást az
e|hangzott lehetőségekről és várjuk meg mit reagál.

e.) Táiékoztatások. kérdések. hozzászólások. iavaslatok.
1. Takács András nolgármester: Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy ismét kapunk i0 db.
ftlújított kozvilágítási lámpát, amelyek 15-20 évig üzemképesek. Ezeket alámpákat a Duna-par1i
közv ilágítás ki építé sére használj uk fel.

2. Jancsó Emőke ieevző: Tájékoztatom a képviselotestületet, hogy a falubuszos pályázatunkat
formailag, tartalmilag ellenőrizték és hibátlannak találták. Az első rostán túljutottunk, reméljük
nyemi fogunk.
A közös hivatal felújítására és a járdaépítésre benyújtott pá|yázatunkra hiánypótlás érkezett, amit
ma már elkészítettünk és megküldtünk.

3. Riedl Béla alnoleármester: A Szigetbecsei Sportegyesület nevében szeretném elmondani,
hogy Schwarczenberger Tibor Szigetbecse, Balassi tér 13. számalatti lakos több mint 60 éve áll a
Szigetbecsei Sportegyesület szolgá|atában' Idén augusztus 12-én tölti Tibi bácsi a 80-dik életévét,
és ennek alkalmából szeretnénk ha az Önkormányzat kitüntetésben részesítené, elismerve ezzeI a 60
éves sportban nyújtott tevékenységét.

Takács András polgármester: Én már gondoltam Schwarczenberger Tibor kitüntetésére.

Jancsó Emőke iegvző: Megnézem a rendeletünket, hogy mire van lehetőségünk és ennek
ismeretében visszatérünk a javaslatra.

4. Riedl Béla alpoleármester: Szeretném kérni, hogy a strand területén legyen kitéve tábla' ami
jelzi, hogy a strand területére kutyát bevinni és tűzet rakni tilos. A napokban azt tapaszta|tam,hogy
bográcsban főztek a strand területén és kutyákat is bevittek. Amikor szővá tettem' hogy ez tilos,
azzal védekeztek, hogy nincs kitéve tábla, ami ezt tiltaná.

Tájékoztatom a képviselő-testületet, hogy a Keszeg sor 173. szám alatti ingatlan tulajdonosa
felkeresett azza| a problémájával, hogy a telke és avízpart közötti területen van egy kiszáradt diófa,
amit szeretne kivágatni. A Ráckeve Vízügyi lgazgatőságot már megkereste ezzel a problémájával,
de avá|asz azvolt, hogy nem vízúgyi területen van a fa, ezért ők ezzel nem foglalkoznak.
Szeretném megkémi a Sport-, I!úsági-, Környezetvédelmi- es Üotitotrelyi Bizottságot, hogy a
helyszínen nézze meg a fát és tegye meg a szükséges intézkedéseket.



5. Sósné Michelisz Edina képviselő: Azt szeretném kérni Jegyző Asszonytól, hogy Szigetbecse,
Makád, Lórév települések lakosai nevében írjon egy levelet Ráckeve Város Polgármesterének,
amiben kérnénk, hogy a Penny Market melletti buszvaróban helyezzenek ki legalább egy padot,
amire az idősek, vagy betegek leülhetnek, amíg a buszt várjá{<. A napokban történt, hogy egy
makádi bácsi rosszul lett amíg a buszra várt és még az sem volt ahova leültessék.

Jancsó Emőke iegyző: Köszönöm ajelzést, megteszem a szükséges intézkedést.

Több napirend nem lévén a polgármester az ülést bezárta.

k.m.f.
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